
 
 
 
 
                                                      TÕRVA VALLAVOLIKOGU 
 
 
REVISJONIKOMISJON  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Tõrva                                                                                                 26.01.2022 nr 1-11/2022/1 
 
 
 
Algus kell 13:00, lõpp kell 13:45 
Toimumise koht: Tõrva Vallavolikogu saal (Kevade 1, Tõrva)  
Koosoleku juhataja: Harry Mägi 
Protokollija: Tiiu Kukk 
Osalejad: Arnold Looga, Harry Mägi, Enn Nugis, Eero Viisu, Indrek Valner 
Kutsutud: Tõrva Vallavalitsuse finantsjuht Maire Appo, Tõrva Vallavalitsuse sekretär Tiiu Kukk 
 
Päevakord: 
1. Tõrva valla 2022. a eelarve; 
2. Revisjonikomisjoni töökord; 
3. Revisjonikomisjoni tööplaan 2022. a; 
4. Jooksvad küsimused. 
 
Päevakord kinnitati ühehäälselt. 
 
 
1. Päevakorrapunkt 
Tõrva valla 2022. a eelarve 
Ettekandja: Tõrva Vallavalitsuse finantsjuht Maire Appo 
 
Tõrva Vallavalitsuse finantsjuht Maire Appo andis ülevaate Tõrva valla 2022. a  eelarve 
menetluse kohta. Eelarve projekt koostatakse eelarvestusprogrammis Veera.  
Tutvustas Tõrva valla 2022. aasta eelarve projekti.  
 
Toimus arutelu Tõrva valla 2022. aasta eelarve üle. 
 
Komisjoni liikmetel täiendavaid märkusi ega ettepanekuid Tõrva valla 2022. a eelarve osas ei 
olnud.  
 
 
2. Päevakorrapunkt 
Revisjonikomisjoni töökord  
Ettekandja: komisjoni esimees Harry Mägi 
 
Revisjoni komisjon lähtub oma töös kohaliku omavalitsuse korralduse seadusest ja Tõrva valla 
põhimäärustest. Komisjoni esimees Harry Mägi saatis revisjoni komisjoni töökorra komisjoni 
liikmetele e-postile. 
 
 
Otsustati: võtta informatsioon teadmiseks 
 
 



3. Päevakorrapunkt 
Revisjonikomisjoni tööplaan 2022. a  
Ettekandja: komisjoni esimees Harry Mägi 
 
Komisjoni esimees Harry Mägi tõi välja, et käesoleval aastal on plaanis revideerida järgmised 
asutused: Tõrva Veejõud OÜ, Tõrva Haigla SA, Tõrva tervisekeskus OÜ, Tõrva Gümnaasium, 
Tõrva Lasteaed Mõmmik, Tõrva Vallavalitsus, Tõrva Avatud Noortekeskus. 
 
 
Otsustati: koostada revisjonikomisjoni töökava 2022 ja kinnitada see hiljemalt veebruari lõpuks. 
 
 
4. Päevakorrapunkt 
Jooksvad küsimused  
 
Arutleti edaspidi toimuvate revisjonikomisjoni koosolekute toimumise päeva ja kellaaegade üle. 
 
Komisjoni liige Arnold Looga-l tekkis küsimus volikogu liikmete tasustamise kohta. Ta tõi välja, 
et kohaliku omavalitsuse korralduse seaduse kohaselt peaks tasu saama ainult üks: kas volikogu 
esimees või üks kahest asetäitjast.  
 
Komisjoni esimees Harry Mägi informeeris, et aasta-aruanded ei saa enne märtsi valmis ning 
seega enne märtsi revideerimisi ei tule.  
 
Komisjoni liige Arnold Looga küsis, kas oleks mõistlik teha Vanamõisa järvele korralik audit, 
hindamaks järve tervislikku seisundit. Komisjoni esimehe Harry Mägi sõnul võiks sellega 
tegeleda keskkonna komisjon. 
 
Otsustati: Tõrva Vallavalitsuse vallasekretäril Signe Kiin’il täpsustada volikogu esimehe ja 
aseesimeeste tasustamist.  
 
 
  
(allkirjastatud digitaalselt)                                                                   (allkirjastatud digitaalselt)  
 
Harry Mägi                                                                                          Tiiu Kukk 
koosoleku juhataja                                                                               protokollija  


